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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "„Volt egy zavar a rendszerben”?! Avagy az államtitkár
vagy a miniszterelnök szavait, esetleg a hatályos jogszabályokat kell-e figyelembe venni, hogy 
mikortól lesznek ingyenesek a meddőségi kezeléshez szükséges gyógyszerek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Novák  Katalin  tavaly  decemberben  még  arról  beszélt,  hogy január  1-től  ingyenesek  lesznek  a
meddőségkezelésben használt, jelenleg is finanszírozott gyógyszerek és meddőségi beavatkozások.
Január 3-án a tárca kiadott egy közleményt a sajtó érdeklődésére, ami leszögezte, hogy július 1-től
lesznek majd ingyenesek a készítmények, miként az a Magyar Közlönyben megjelent.

Tegnap pedig Orbán Viktor azt mondta, hogy „itt volt egy zavar a rendszerben”, azt terjedt el, hogy
július 1-jétől lesz ingyenes, de valójában februártól lesz így.

Tekintettel  arra,  hogy az  érintettek  számára  sokszor  jelentős  anyagi  terhet  jelent  a  meddőségi
kezelésben való részvétel, sokan várták/várják a kedvező intézkedést.

Mindezek miatt kérdezem:

Az  államtitkár  vagy  a  miniszterelnök  szavait,  esetleg  a  hatályos  jogszabályokat  kell-e
figyelembe  venni,  hogy  mikortól  lesznek  ingyenesek  a  meddőségi  kezeléshez  szükséges
gyógyszerek? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2020. január 10.

Bangóné Borbély Ildikó
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